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Tarsus Ticaret Borsası 2014 yılına ait 21 Kalite Hedefini gözden geçirdiği 2. 

Yönetimin Gözden Geçirme Toplantısı ve 3. Akreditasyon İzleme Komitesi 

toplantısını Yönetim Kurulu Başkanı Murat Kaya Başkanlığında saat 16:00 de 

Hazirun Cetvelinde bulunanların katılımı ile açılmış, aşağıdaki gündem maddeleri 

hakkındaki kararlar görüşülmüştür. 

Bir önceki Yönetimin Gözden Geçirme Toplantısına ait 21 maddeden oluşan gündem 

konuları ile Akreditasyon İzleme Komitesi kararlarının görüşüldüğü toplantılarımızda 

iş planı değerlendirmeleri, stratejik planımızın uygunluğu, kalite hedeflerimizin 

stratejik planımızla paralelliği görüşülerek karara bağlandı. Bu ay içinde 

gerçekleştirilecek Buğday Ekim Teknikleri ve Tohum Seçimi Eğitimi ‘nin Ekim ayında 

Gıda Tarım ve Hayvancılık İlçe Müdürlüğü ile görüşülerek salonda ve sahada 

yapılması planlandı. Ayrıca 2015 yılı kalite hedefleri konusunda tavsiyelerde  bulunan 

Başkan Murat Kaya “ Akreditasyon sistem süreci içinde izlediğimiz yol ve kat ettiğimiz 

mesafelerin ölçülerek analiz edilmesine olanak sağlayan bu toplantımızın kalite 

hedeflerimizdeki çıtamızın seviyesini düşürmeden yola devam ettiğimizin göstergesi 

niteliğindedir. Bu konularda çalışmalarını özveri ile yapan personellerimize teşekkür 

ederim.” Sözleri ile toplantımız sona erdi. 



 

 

 

 

 

 

 

 

ÇKA Genel Sekreteri Dr. Konuralp Sezgili ve ÇKA Proje Uygulama Birimi Başkanı 

Türker Dölekoğlu Borsa Başkanımız Murat Kaya’ya ziyarette bulundu. 

 

ÇKA Genel Sekreteri Dr. Konuralp Sezgili borsamızın kazandığı proje ile Ülkemize ve 

bölgemize yenilikçi bir anlayış getireceğini umduğunu söyledi. 

Başkan Murat KAYA ise ziyaretten duyduğu memnuniyeti dile getirerek, “Tarsus 

Ticaret Borsası bölgenin kalkınması, rekabet gücünün sağlanması, yenilikçilik ve 

girişimcilik kapasitesinin geliştirilmesi açısından Çukurova Kalkınma Ajansı önemli bir 

misyon üstlenmiştir. Bu bağlamda yenilikçi ve istihdam sağlayıcı projelerin de hayat 

bulması ile ÇKA  misyonuna ulaşmış olacaktır. Proje konularında borsa olarak biz 

biraz geride kaldık, ancak sıçrayışımız devam edecektir. Amacımız hem üyelerimize 

hem de üreticilerimize Kazandığımız proje ile daha kaliteli, daha rekabet edici ve 

daha çok kazanç elde edilebilecek bir sistemi yürütmeyi başaracağız.” Borsamızın 

kazandığı Tarsus Ticaret Borsası ÇKA ile Borsacılıkta Türkiye’de Bir ilke İmza Atıyor 

proje konusunda ÇKA Genel Sekreteri Dr. Konuralp Sezgili ve ÇKA Proje Uygulama 

Birimi Başkanı Türker Dölekoğlu’na bilgilendirmede bulundu. 

 



 

 

 

 

 

 

 

Tarsus Ticaret Borsası, Tarsus Emniyet Müdürlüğü, İlçe Milli Eğitim Müdürlüğü ve 

Toplum Destekli Polis Büro Amirliği ile Bayram öncesi ihtiyaç sahibi 600 öğrenciye 

kıyafet yardımında bulundu. 

Borsa Başkanımız Murat Kaya, yardımların dağıtımı sırasında yaptığı konuşmada, 

geleneksel kıyafet ve kırtasiye yardımını bu yıl da sürdürdüklerini belirtti. 

 

Borsa olarak birlik ve beraberliği ön planda tuttuklarını ifade  eden Kaya, 

"Çocuklarımız, gençlerimiz ülkemizin geleceğinin teminatıdır. Bize düşen yardıma 

muhtaç olan tüm öğrencilerimize olanaklarımız çerçevesinde yardımcı olmak. 

Bayramdan önce çocuklarımızı sevindirdiğimiz için bizlerde çok mutluyuz" diye 

konuştu. 

Başkan Murat Kaya, 23 okuldan yardıma muhtaç 600 öğrenciyi tepeden tırnağa 

giydirdiklerini sözlerine ekledi. 

 



 

Milli Eğitim Müdürü Ahmet Sefa Demir de Tarsus'un göç alan bir kent olduğunu 

belirterek, ilçede 71 bin öğrencinin eğitim ve öğretim gördüğünü bildirdi. 

Okul müdürleri ve muhtarlarla  yardıma muhtaç olan öğrencileri belirlediklerini 

anlatan Demir, "Ticaret Borsası her zamanki gibi duyarlılık göstererek 600 öğrenciye 

giysi ve kırtasiye yardımında bulundu. Emniyet Müdürlüğümüzün de gösterdiği 

duyarlılığa ve hazırladıkları projenin anlamlı olmasından dolayı bizler de mutlu olduk. 

Bundan sonraki yardımlar kademeli olarak devam edecek" dedi. 

 

Emniyet Müdürü Haydar Çelik de Toplum Destekli Polislik Büro Amirliği'nin proje 

kapsamında Ticaret Borsası ve Milli Eğitim Müdürlüğü işbirliğiyle yardıma muhtaç 

olan öğrencilere giysi ve kırtasiye yardımında bulunulduğunu söyledi. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 
Tarsuslular Derneği (TADER) Genel Başkanı Semih Özsu ve yönetim kurulu üyeleri, Borsa Başkanımız 

Murat KAYA’yı  ziyaret etti. 

 

Özsu, ziyarette yaptığı konuşmada, şimdiye kadar 50'den fazla etkinlik düzenleyerek, Tarsus'un 

tanıtımına Ankara’dan katkı sunmaya çalıştıklarını, bu katkıların çoğunluğu Tarsus Ticaret Borsası 

aracılığı ile sağlandığını  teşekkür ederek belirtti. 

 

Tarsus İçin El Ele Projesi kapsamında gençlerin kendi memleketlerinde birbirleriyle daha fazla 

kaynaşmalarını sağlamak istediklerini ifade eden Özsu, şöyle devam etti: 

 

"Tarsuslu üreticilerle gençleri bir araya getirmek istiyoruz. Bu bağlamda bazı mahalle olan köylerimizi 

ziyaret ettik. Ankara'da yaşayan Tarsuslular olarak bir araya gelip, kentimizin ruhunu yaşatmak için 

yola çıktığımızdan bu yana 18 ay geçmiş. Bu zaman diliminde 50'ye yakın etkinlik düzenledik. 

Etkinliklerin bir kısmıda Tarsus Ticaret Borsası tarafından birlikte hayata geçirildi.Ancak bizim en çok 

önemsediklerimiz arasında bulunan Tarsuslu üniversiteli öğrencilerimize burs sağlamak oldu. Bunun 

için çok çalıştık ve çalışıyoruz. Tarsuslu hayırseverlerden bu anlamda katkı bekliyoruz." 

 

Başkan Murat KAYA ise ziyaretten duyduğu memnuniyeti dile getirerek, TADER'in faaliyetlerini 

desteklediklerini, Ankara’da böyle güzel bir kurumun varlığından duyduğu heyecan ve sevinci dile 

getirdi.Gençlere tavsiyelerde bulunan Başkan Murat KAYA, “Görevler vakitlerden fazladır. Vakitten 

yararlanmak için başkasına yardımınızı esirgemeyin. Yapacak bir göreviniz varsa onu en kısa yoldan 



 

en güzel şekilde bitirmeye çalışın. Doğduğunuz ve büyüdüğünüz şehri unutmayın. İnsanlar bu 

devirde sevdikleri işi bulamayabilirler, ancak işlerini sevmek ellerindedir.  İşini seven ise hem mutlu 

olur, hem de daha başarılı. Sıradan biri olmayın. Muhakkak herkesten değişik ve sıradışı yönleriniz 

mutlaka olsun.Y eniliklere ve teknolojik gelişmelere açık olun. Para kazanmayı değil bilgilenmeyi, 

insanlara faydalı olmayı, sıkıntılı ve dertli kişilere yardımcı olmayı hedef edinin.”dedi. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 
Tarım ve Kırsal Kalkınmayı Destekleme Kurumu (TKDK), Türkiye Cumhuriyeti adına 

Avrupa Birliği’nin Katılım Öncesi Mali Yardım Aracı kapsamında uygulanacak 

yatırımlara ilişkin Zeytin ve Zeytin yağı sektörünün ana sorunları ve bu sektörlere 

TKDK  aracılığı ile yapılacak desteklerin neler olacağı , mali kaynakların nasıl 

sağlanacağı konularında bilgilendirmede bulunmak üzere  Borsamızda yapılan 

toplantıya Tarsus Gıda Tarım ve Hayvancılık İlçe Müdürü Hayri Erdoğan, TKDK 

IPARD İl Koordinatörlük uzmanı Süleyman Gürbüz, ve Uzman Ahmet Emektar ve 

sektör temsilcisi üyelerimiz katıldı. 

 

Sektörle ilgili iştigal eden üyelerimizin tamamı toplantıda sorularına cevap aradı. 

Toplantı Satış Salonu olarak düzenlenen katımızda Başkan Murat Kaya’nın açılış 

konuşması ile başladı. 

 



 

Başkan Murat KAYA “Özellikle toplantımızı konferans salonumuz yerine bu katta 

yapmayı tercih ettik. Siz sektör sahiplerine satış salonumuzu tanıtarak alım 

satımlarımızı artık bu salonda gerçekleştirmenizi ve kaliteli ürünü değerinde alıp 

satmanızı hedeflediğimiz mesajını vermek istiyoruz.Toplantımızın ana konusu zeytin 

ve zeytin yağı toplumumuz için vazgeçilmez iki önemli besin kaynağıdır. Özellikle 

Altın Sıvı olarak tabir edeceğim Zeytin yağı, dünyada yılda 1,6-2,6 milyon ton 

civarında üretilmekte ve bunun % 75-80 kadarı üretici ülkeler tarafından 

tüketilmektedir. Geriye kalan % 20-25'lik kısım ise, milletlerarası pazarlara 

sunulmaktadır. Ülkemizdeki zeytinyağı üretimi ise, yıllara göre 40 bin ile 200 bin ton 

arasında değişmektedir. Sektörün bu ürüne ilgisini daha çok çekebilmek amacıyla 

bugünkü toplantımızı düzenledik. Bu toplantıya birlikte evsahiplği yaptığımız  Tarsus 

Gıda Tarım ve Hayvancılık İlçe Müdürü Hayri Erdoğan’a ,  TKDK IPARD İl 

Koordinatörlük uzmanı Süleyman Gürbüz, ve Uzman Ahmet Emektar ‘a ve siz değerli 

üyelerimize katılımınızdan ötürü teşekkür ederim." dedi. 

 

TKDK IPARD uzmanı Süleyman Gürbüz, Kırsal Kalkınma Bileşeni kapsamında 

uygulanacak yatırımların tarımsal ürünlerin işlenmesi, depolanması ve 

paketlenmesine yönelik, ve bu sektörlerle ilgili çalışmalar için 2015 yılı başvuru 

sürecinin hazırlıklarının başladığını ifade etti.Ayrıca, sektöre ait konuklarımızdan 

gelen soruları cevaplayarak , başvuru kabulüne ilişkin, Program kapsamında yatırım 

yapmak isteyen işletmelere %50-%65 oranında karşılıksız destek almak üzere 

yapacakları başvurular ile ilgili yapılacak destek konularında her türlü yardıma hazır 

olduklarını da belirtti. 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Ceyhan Ticaret Borsası çalışanları Akreditasyon çalışmaları kapsamında Borsamızı 

ziyarette bulundular. Ceyhan Ticaret Borsasından Genel Sekreter Yrd.Ayhan Ateş, 

Laborant Nurhan Berçik, Kalite Yönetim Temsilcisi-Akreditasyon Sorumlusu Yeliz 

Aydar ve Danışman Lütfi Kent katılımı ile oluşan  Ziyaret Heyetini Borsamızdan 

Genel Sekreter Hasan Şanlı, Akreditasyon Sorumlusu Cumali Erdoğan ve Kalite 

Yönetim Sorumlusu Elif Köksal karşılamıştır. Gerçekleşen ziyarette iki Borsanın 

Kalite Yönetim Sistemi ve Akreditasyon Sistemi, Kıyaslama Çalışması ve Borsamızın 

iyi uygulamalarını kapsayan bir sunum gerçekleştirilmiş karşılıklı bilgi paylaşımında 

bulunulmuştur. Gelen ziyaret heyeti yapılan sunum ve bilgi alışverişinin çok verimli 

olduğunu ve memnuniyetini dile getirmişlerdir. Ceyhan Ticaret Borsasının ziyareti 

bizleri onure etmiş karşılıklı iki borsa içinde kaliteli ve verimli bir süreç olarak 

belgelenmiştir. 



 

 

Kırşehir Ticaret Borsası Akreditasyon Sistemi çerçevesinde Borsamıza ziyarette 

bulundu.Borsa Başkanımız Murat Kaya ev sahipliğinde ziyaret heyetini Borsamızdan 

Genel Sekreter Hasan Şanlı, Akreditasyon Sorumlusu Cumali Erdoğan ve Kalite 

Yönetim Sorumlusu Elif Köksal karşılamıştır. 

 

Kırşehir Ticaret Borsası Meclis Başkan Yardımcısı Şaban Çelik, Genel Sekreter 

Battal Çelik, Kalite Yönetim Temsilcisi Zeynep Yıldırım, Muamelat ve Tescil Şefi 

Mustafa Mahlut ve idari personellerden oluşan heyet ile sohbette bulunan Başkan 

Murat Kaya “ Borsamızın kalite ve akreditasyon sistemi sürecinde personellerimiz 

katkısı büyüktür. Bizler onların bu özverili çalışmalarında kimi zaman rehberlik ettik, 

kimi zamanda yönetişim içinde bulunduk. Birbirimizi dinledik, somut ve asli kanıtlarla 

yolumuza devam ettik.Geldiğimiz noktada ise bizlere durmak yok.Bizler kurumumuz 

adına Tarsus için güzel ve yararlı işler yapabilirsek varız.” Dedi. 

 

Gerçekleşen ziyarette iki Borsanın Kalite Yönetim Sistemi ve Akreditasyon Sistemi, 

Kıyaslama Çalışması ve Borsamızın iyi uygulamalarını kapsayan bir sunum 

gerçekleştirilmiş karşılıklı bilgi paylaşımında bulunulmuştur. Borsaların sicil ve tescil 

işlemlerinin karşılaştırılması, stok , istatistiki çalışmaları üzerine karşılaştırmalar 

gerçekleştirildi. TOBB Akreditasyon Sistemi ile ilgili bilgi ve belge paylaşımları 

sağlandı. 

 

Gelen ziyaret heyeti yapılan sunum ve bilgi alışverişinin çok verimli olduğunu ve 

memnuniyetini dile getirmişlerdir. Kırşehir Ticaret Borsasının ziyareti bizleri onure 

etmiş karşılıklı iki borsa içinde kaliteli ve verimli bir süreç olarak belgelenmiştir. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Kırıkkale Ticaret Borsası Akreditasyon Ekibi Berat Uludoğan ve Selda Mutlu 

“Akreditasyon Sistemi” çerçevesinde Borsamızı ziyarette ettiler. 

 

Tarsus Ticaret Borsası heyetini Borsa’dan Genel Sekreter Hasan Şanlı, Akreditasyon 

Sorumlusu Cumali Erdoğan ve Kalite Yönetim Sorumlusu Elif Köksal karşıladı. Gerek 

bizim iyi uygulamalarımızın ve gerekse de Kırıkkale Ticaret Borsasının iyi 

uygulamalarının değerlendirildiği ziyarette, hem borsalar arası ilişki anlamında da 

hem de kıyaslama anlamında katma değer yarattı. 

 

Ayrıca ziyaret amacına uygun olarak iki Borsanın Kalite Yönetim Sistemi ve 

Akreditasyon Sistemi, , Stratejik planlarımızın değerlendirilmesi, kıyaslama çalışması 

ve Borsamız ile Kırıkkale Ticaret Borsasının uygulamalarını irdeleyen, karşılıklı bilgi 

paylaşımı gerçekleştirildi. Bunların dışında ise Borsaların işlevleri ve işlemlerinin 

karşılaştırılması, tescil, muamelat, stok, istatistiki çalışmaları üzerine karşılaştırmalar 

ve kıyaslamalar gerçekleştirildi. TOBB Akreditasyon Sistemi ile ilgili bilgi ve belge 

paylaşımları sağlandı. 

 

Gelen ziyaret heyeti yapılan sunum ve bilgi alışverişinin çok verimli olduğunu ve 

memnuniyetini dile getirmişlerdir. Kırıkkale Ticaret Borsasının ziyareti bizleri onure 

etmiş karşılıklı iki borsa içinde kaliteli ve verimli bir süreç olarak belgelenmiştir. 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

2014 yılı Mayıs-Haziran-Temmuz-Ağustos döneminde bölgemizdeki 4 ürünün 5 

Borsa ile ilgili hacimsel ve fiyatsal kıyaslama çalışmaları neticesinde 2014 mahsulü; 

 

Mısır: Bütün bölgelerde hasadın başladığı Müstahsilden Tüccara ürün satış  fiyatının 

ortalama 0,650 tl olarak piyasaların  belirginleştiği gözlemlenmiş olup toplamda 

130.000Ton’a yakın müstahsilden satış işlemi gerçekleşmiştir. Ayrıca TMO’nu 

açıkladığı fiyat piyasa baskılarını en aza indirmiştir. 

 

Soya Fasulyesi: Ürünün hasat zamanı 20 Eylülde başlanacağı kıyaslanan dönemde 

Müstahsil satış işlemi gerçekleşmediği tespit edilmiştir. 

 

Buğday: Ürün Ağustos sonu itibariyle Müstahsil satışı olarak toplam 225 Bin ton satış 

işlem görmüştür. Borsalar arası fiyatlarda ortalama Adana Borsanın çalışma alanı 

içerisinde kalan kısımda diğer bölgelere oranla özellikle bizim bölgemize kıyasla % 5 

fiyat fazlalığı görülmektedir. İlgili Bölge ile bölgemiz arasındaki Buğday ekim, tohum 

ve yetiştirme tekniklerinin farklılıkları tespit edilmiştir. 



 

 

Kütlü Pamuk: Ürün hasadının 15 Eylül tarihinde başlayacağı tahmin edilmekte, İlgili 

Borsalarda Müstahsil satış işlem olmadığı için kıyaslama yapılamamıştır. 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Borsamız Başkanı Murat Kaya ve Yönetim Kurulu Üyelerimiz Kemal Süheyl Batmaz 

ile Ramazan Hıdıroğlu , Tarsus İlçe Jandarma Komutanlığına atanan Kıdemli 

Yüzbaşı Yavuz Bulut’u ziyaret ettiler. 

 

Başkanı Murat Kaya, ziyaret sırasında Yavuz Bulut’a görevinde başarılar dileyerek, 

Borsa ve Tarsus hakkında bilgi vererek “Bizim yönetici, idareci ve güvenlik birim amir 

ve sorumlularından istediğimiz, karşılıklı sağlam iletişim kurabilmektir. Sağlık ve 

huzur içinde hayırlı görevler ve hayırlı hizmetler dileriz.” Dedi. 

Tarsus İlçe Jandarma Komutanlığına atanan Kıdemli Yüzbaşı Yavuz Bulut ise 

Tarsus'ta hizmet edecek olmaktan büyük mutluluk duyduğunu ifade etti ve ziyaretten 

dolayı teşekkür etti. 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

Borsamız Başkanı Murat Kaya ve Yönetim Kurulu Üyelerimiz Kemal Süheyl Batmaz 

ile Ramazan Hıdıroğlu , Kızıl Murat Vergi Dairesi Müdürü Ahmet  Hatipoğlu ile 

Şehitkerim Vergi Dairesi Müdürü Veysel Yurtlu’ya hoş geldin ve hayırlı olsun 

ziyaretinde bulundular. 

 

Ziyaretin ilk durağı; Şehitlerim Vergi Dairesi Müdürü Veysel  Yurtlu ‘ya oldu. Vergi 

Dairesi Müdürü Hatipoğlu ziyaretten duyduğu memnuniyeti dile getirerek, vergi 

bilincinin ileri seviyelere taşıma doğrultusunda ortak çalışmalara imza atabileceklerini 

söyledi. 

 

Ziyaretin ikinci durağı ise Kızıl murat Vergi Dairesi Müdürü Ahmet Hatipoğlu’na oldu. 

Şehitkerim Vergi Dairesi Müdürü Veysel Yurtlu’da gerçekleştirilen ziyaretten duyduğu 

memnuniyeti dile getirerek, eğitimli ve bilinçli bir kesimle çalışmaktan büyük 

memnuniyet duyacağını kaydetti. 

 

Başkan Murat Kaya; Tarsus’un ticari ve tarımsal potansiyelin çok yüksek olduğunu, 

Borsa olarak vergi konusunda hassas davranıldığını ifade ederek, “ Son yıllarda vergi 



 

dairelerimize, kendini mükellefleri ile kurduğu yapıcı ve olumlu diyalogtan dolayı 

teşekkür ederim.Eskiden vergi ve mali konular denildiğinde tedirgin olan mükellefler 

bu olumlu iletişim sayesinde daha rahat hale gelmişlerdir.Bizler devletimizin sunduğu 

hizmetlerden nasıl istifade ediyorsak, bunun karşılığında da biz mükellef ler de 

ödediğimiz vergilerde duyarlı olmamız gerektiği bilincindeyiz.” Sözleri ile vergi dairesi 

müdürlerimize yeni görevlerinde başarılar diledi. 

Borsamıza ziyarette bulunan Tarsus Ak Parti İlçe Başkanı Mehmet Yıldız ve yeni 

yönetim kurulu üyeleri Borsa Başkanımız Murat Kaya ve Yönetim Kurulu 

üyelerimizce karşılandı. Sohbet ve ziyaretin içeriği  genel olarak” Ortak Paydamız 

Tarsus” konusunda gelişti. 

 

Ak Parti İlçe Başkanı Mehmet Yıldız yaptığı konuşmada bir süre önce atandığı 

başkanlık görevinde yeni yönetimi büyük bir titizlikle oluşturduğunu belirterek, daha 

önce birlikte çalıştığı eski yönetim kurulu üyeleri ile de birlik ve beraberlik içinde AK 

Partinin başarısı için çalışacaklarını, AK Parti’yi daha da başarılı kılmaya 

çalışacaklarını ifade etti. “Tarsus’ta Ak Partide yeni bir sayfa açarak görevimize 

başlıyoruz.” dedi. 

 

Başkan Kaya ziyaretten duyduğu memnuniyeti dile getirerek “Bizim için Ortak Payda 

Tarsus olmalıdır. Seçimler bitti. Bugün birlik ve beraberlik zamanıdır.Tarsus için her 

kesim, her siyasi parti hiçbir menfaat gözetmeksizin Tarsus’un geleceği için 



 

çalışmalıdır. Sizlerin bu heyecan içinde olduğunu biliyorum.Tarsus gerek ekonomisi 

gerek sosyal hayatı açısından fakirleşmiş durumda.Bizimde ağırlıklı olarak üzerinde 

durduğumuz Tarsus’a bir devlet üniversitesi kazandırılması ve Tarım İhtisas 

Organize Sanayi kurulması çalışmalarımız ise devam ediyor. Üniversite konusunda 

Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan ile Ağustos ayı içinde yapılan   7. Sanayi 

ve Ticaret Şurasında konuşma fırsatım ve Devlet üniversitesinin Tarsus ‘ta kurulması 

heyecanımızı Tarsus olarak hissettiğimizi dile getirme fırsatım oldu. Ekonomik, 

sosyal, beşeri ve kültürel her konuda ortak paydamız Tarsus olmalı ve bizler bu  

konuda her zaman beraber çalışmaya hazırız. Tarsus Ticaret Borsası bugün üyeleri 

nezrinde 2 bini aşkın kişiyi istihdam etmekte ve bunun yanı sıra binlerce kişinin de 

dönemsel olarak istihdamını sağlamaktadır. Borsa olarak 2 Milyarlık bir işlemi Tarsus 

ekonomisine üretiyor ve kazandırıyoruz.Tarsus Kalkınma ve İşbirliği Konseyinin bu yıl 

yürütmesi ve başkanlığını devir aldım. Tarsus taki STKların tamamını bu çatı altında 

bir araya getirdik. Güzel ve yararlı çalışmalarımız oldu. Bizler sizlerinde gayretleri i le 

daha iyiyi ve güzeli Tarsus’a sunacağımıza inanıyoruz. Sizlere hayırlı olsun diler ve 

zorlu görevinizde başarılar dilerim.” Yeni binamız hakkında Ak Parti yöneticilerine 

bilgilendirmede bulundu. 

 

 

  

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Mersin ve Adana’daki Oda ve Borsalar ile “Mersin- Adana Oda ve Borsaları Birliktelik 

Toplantısı”, ikincisi Adana’dan sonra Mersin ev sahipliğinde gerçekleştirildi. 

Toplantıya Borsa Başkanımız Murat Kaya, Başkan Yardımcımız Kemal Süheyl 

Batmaz ve Genel Sekterimiz Hasan Şanlı'da iştirak etti. 

Toplantı, TOBB Yönetim Kurulu Üyesi ve Adana Ticaret Borsası Meclis Başkanı Sn. 

Şahin Bilgiç’in başkanlığında yapıldı. 

Sn. Bilgiç, ikincisi yapılan ortak toplantının Mersin ve Adana için hayırlı olması 

dileğinde bulundu; “İnşallah bundan sonra sonuçlar göreceğiz, elle tutulur şeylere 

hep beraber imza atacağız, bu toplantılar sonucunda bölgemiz ciddi kazanımlar elde 

edecek diye düşünüyorum” dedi. 

Borsa Başkanımız Murat KAYA; 

“Bu birlikteliği sağlayan başkanlarımıza teşekkür ediyorum. İnanıyorum ki, yürekten, 

samimi duygular içerisinde Çukurova bölgemize ne yapabilirizin konuşması, 

tartışması yapılıyor. İvme kazanarak devam etmesini samimiyetle diliyorum. Bizler 

ortadayız ( Tarsus), herkesi her tarafı kucaklıyoruz. 



 

 

Buradaki temel noktalardan birisi Tarsus Kazanlı Sahil Bandı Projesi’nin son durumu 

ve bağlantı yolları. Bu proje ilk çıkışında, Doğu Akdeniz Turizm Havzası olarak 

gündeme gelmişti. Tarsus Kazanlı uygulamasına geçildikten sonra eminim ki 

İskenderun’a kadar ulaşacak. Gerçek anlamda bu bölge turizmde hak ettiği payı 

alacak. 

 

Şimdi biz ne yapacağız, bölgedeki yatırımcıları çağıralım gelsinler, sıkıntıyı ifade 

etsinler. Daha önceki görüşmelerde yol ve havaalanı sorununu ortaya koydular. Bize 

Çukurova olarak düşen görevlerden en önemlisi Tarsus Kazanlı Sahil Bandı 

Projesi’ni bir an evvel hayata geçirmek, Bölgesel havaalanında sıkıntılar var bu 

sıkıntıların giderilmesi noktasında ne gibi gayretler içerisinde oluruz gündemimiz bu 

olması gerektiğini düşünüyorum.” Diyerek konuşmasını tamamladı 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

       Borsamız, Aylık Olağan Personel Toplantısını gerçekleştirdi. 

Toplantıda: 

1- 15.08.2014 tarihli personel toplantısı konusu, 

2- 2014 yılı Ağustos ayı itibariye Haberleşme Talimatına göre çıkarılan  

İstatistiklerin(Fax-Mail-SMS-Basın Haberleri- Politika Temsil-Lobi Faaliyetlerinin 

Durumu- Gelen Giden Evrak- TOBB Yazışma performansı) değerlendirilmesi, 

3- Akreditasyon Çalışmaları Kapsamında Ceyhan, Kırşehir, Kırıkkale Ticaret 

Borsalarının Borsamızı ziyareti konusu, 

4- Akreditasyon Öz Değerlendirme İnceleme Raporu kapsamında Öneri ve 

İyileştirme Tekliflerinin değerlendirilmesi konusu, 

5- 18.09.2014 tarihinde gerçekleştirilen Zeytin ve Zeytinyağı İle İlgili Sektörün 

Sorunları ve Çözüm Önerileri konulu toplantının değerlendirilmesi, 

6- 17.09.2014 tarihinde gerçekleştirilen Akreditasyon İzleme Komite Toplantısı ve 

Yönetimin Gözden Geçirme Toplantısının değerlendirilmesi konusu, 

7- Personellerin İş Planlarının değerlendirilmesi konusu, 

8- Personelin Muhtelif önerileri konusu, 

Görüşülmesi ile toplantı sona ermiştir.  

 



 

BİZ YENİ BİNAMIZDAYIZ 


